
Respostes a la ciutadania de la CUP al Ple de 15-02-2017 

La senyora Ibáñez: 

“Aquesta ja és una pregunta per a tots els grups. A mi m’agradaria saber quines 
aportacions ha fet la ciutadania d’Esplugues al tema dels refugiats, com està aquest 
tema, i què es pot fer des del carrer per avançar-lo, si és que es pot fer alguna cosa.” 

La senyora Coll: 

“Bé, jo no apel·lo tant a la confiança que tingui sobre els estats de la Unió Europea, 
sinó que apel·lo més a la gent i a la mobilització popular per aconseguir trencar les 
fronteres aquestes d’una vegada, perquè si hem d’esperar que l’Estat espanyol o la 
Unió Europea obrin fronteres i els deixi passar, podem parar asseguts, 
desgraciadament. 

I un matís. El senyor Raventós preguntava per la campanya aquesta. Jo crec que és 
tan senzill com agafar una de les banderoles que s’estan promocionant des de la 
campanya i penjar-la al balcó de l’ajuntament, i així és molt visible que ens hi hem 
adherit.” 

La senyora alcaldessa: 

“La senyora Coll em demana la paraula, perquè en principi ara ja havíem donat 
resposta, però...” 

La senyora Coll: 

“Sí, que potser que els preguntem a l’Ajuntament de Berga, que han acollit 46 
refugiats ja, uns 20, 30, procedents de Síria i d’altres països del voltant. Ho dic 
perquè hi ha gent que ja ho està fent aquí.” 

 

 


